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Protokół 
z VI  zwyczajnej sesji Rady Gminy  Liniewo 

odbytej w dniu 12 maja 2011r. w godz.  od 9.00 do 11.15  w 
Świetlicy GOKSiR w Liniewie 

 

 

 
Ad.1 
Sesję otworzył i przywitał zebranych Przewodniczący Rady Gminy  Pan Wiesław 

Szarmach stwierdzając, że obrady są prawomocne, ponieważ  w sesji uczestniczy 
13 radnych. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli sołtysi i zaproszeni goście. 

(Listy obecności w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 2 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych i wójta czy 

wnoszą uwagi do przedstawionego porządku obrad sesji. 
 

Nikt nie zgłosił uwag do proponowanego porządku obrad. 
 

Radni jednogłośnie 13 głosami „za” przyjęli porządek obrad sesji, który brzmi 
następująco: 

Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji:Proponowany program sesji: 

     

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie porządku dziennego. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

4. Sprawozdanie Wójta Gminy z podjętych działań w okresie międzysesyjnym.  

5. Interpelacje i wnioski radnych. 

6. Podjęcie uchwał w sprawach: 
a)      utworzenia samorządowego zakładu budżetowego, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu oraz Komisji Rewizyjnej 

b)      wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy 

Liniewo, 

- opinia komisji Komunalnej i Budżetu 

c)      zmian w budżecie gminy, 

- opinia Komisji Komunalnej i Budżetu, 

7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 

8. Wolne głosy i wnioski. 

9. Zakończenie sesji. 

 
Ad.3 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych, czy wnoszą 

uwagi do protokołu z poprzedniej sesji. 
 
Radni nie wnieśli żadnych uwag do protokołu. 
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Ad.4 

Sprawozdanie z podjętych działań w okresie międzysesyjnym przedstawił Wójt 
Gminy Mirosław Warczak.  
(sprawozdanie w załączeniu do protokołu) 

 

Ad. 5 
Interpelacje i wnioski radnych 
 

Ryszard Kruszyński – chciałbym i mieniu kolegów i koleżanek sołtysów wnioskować o 

podwyżkę diet dla nich. 

 

Benedykt Knitter – w Bukowym Polu nie ma żadnej tablicy informacyjnej, gdzie można by 

było powiesić jakieś ogłoszenia. Ogłoszenia wiszą na słupach i drzewach, ale często z nich 

giną. 

 

Jerzy Czapiewski – chciałbym podziękować i imieniu pogorzelców z Głodowa za tak 

otwarte serca i przekazaną pomoc im pomoc, 

- w sprawie drogi to Stefanowa nic się w dalszym ciągu nie robi, Nadleśnictwo niczym się 

nie interesuje, 

- co z tymi lampami we wioskach? Czy Pan Komolubi był na spotkaniu z Panem Wójtem, bo 

ta sprawa też się ciągnie. 

 

Jerzy Bałachowski – w Starym Wiecu dzięki Pani Sołtys teren koło przystanku jest ładnie 

zagospodarowany, ale obok stoi jakaś budowla, która szpeci ten teren, 

- podziękowania dla Pana Przewodniczącego za tak szybką interwencję w sprawie 

zawalonego rowu w Wysinie. Przewodniczący szybko postarał się koparkę, która oczyściła 

rów. Zostało to naprawione w ostatniej chwili. Leżą tam jeszcze drzewa które mogą 

zapchać rów, trzeba porozumieć się z właścicielem działki w sprawie usunięcia tych drzew. 

 

Grzegorz Michnowski – trzeba by było ogłosić  naszą gminę dotkniętą klęską żywiołową, 

najpierw były przymrozki teraz susza, 

- trzeba odciążyć referat komunalny z pisania odpowiedzi na interpelacje, szkoda czasu i 

papieru skoro była odpowiedź na sesji, 

- przy chodniku z Orla do Garczyna jest 20 cm pas, który trzeba zalać asfaltem, aby się 

chodnik nie obsuwał, 

- chodnik w Orlu miejscami się zapada, 

- w gazecie „Twój Wieczór” nie ma nic oprócz ładnej dziewczyny na okładce, może zamiast 

prenumeraty tej gazety kupić za to ławki na boiska. 

 

Stanisław Burek – chciałbym podziękować za oczyszczenie basenu przeciwpożarowego w 

Lubieszynie, 

- zgłosiła się do mnie młodzież o zasponsorowanie sprzętu sportowego, chłopaki grają w 

piłkę i nie chodzą na przystanki, 

- na drodze z Lubieszyna do Nowej Karczmy zostały po zimie załatane dziury i nic więcej, a 

ten asfalt już się kruszy, 

- droga z Liniewa do Sobacza jest w okropnym stanie, gdy pojedzie tamtędy ktoś kto nie 

zna tych terenów może spowodować wypadek, 
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- mamy koparkę i wszędzie żwir, można utworzyć firmę budowlaną zajmującą się 

produkcją płyt „jumbo”. Na drogi sypiemy ciągle tłuczeń, a tak połozy się płyty i będę 

trwale leżeć, 

- ja się ma sprawa przełożenia lamp w Lubieszynie? 

- składam formalny wniosek o wprowadzenie do budżetu na 2012r. remontu drogi z 

Lubieszyna do Lubieszynka. 

 

Tadeusz Borkowski – droga z Liniewa do Polaszek robi się coraz węższa, krzaki 

rozrastają się coraz bardziej na szosę, 

- przy chodniku z Orla do Garczyna trzeba wymienić te obrzeża, które teraz są, na większe 

krawężniki. 

 

Ryszard Kruszyński – na ostatniej sesji zadałem pytanie w sprawie zorganizowania w 

naszej gminie tygodnia czystości i nie otrzymałem odpowiedzi. 

 

Benedykt Knitter – zaczęliśmy kampanię z Panią Sołtys i zbieramy podpisy pod petycją w 

sprawie naprawy drogi z Liniewa do Sobącza. 

 

Bogdan Karczyński – kiedy boisko w Głodowie zostanie oddane do użytku, boisko jest 

nierówne, są „fale” i dziury, drużyna wejdzie i zniszczą to boisko. 

 

Wiesław Szarmach -  sołtysi zwrócili się z pismem do mnie o podwyżki, może p. Skarbnik 

odniesie się do tej sprawy, 

- z naszej zbiórki dla pogorzelców z Głodowa udało się nam zebrać 1245zł, które 

podzieliliśmy na 3 rodziny, 

- na dzisiejszą sesję zostali zaproszeni nasi przedstawiciele do Izb Rolniczych p. Ewa 

Zielińska oraz p. Stanisław Narloch. 

 

Ad. 6 
Podjęcie uchwał w sprawach: 

 

a) utworzenia samorządowego zakładu budżetowego 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Grzegorz Michnowski – czy można zwiększyć obszar działalności Zakładu Komunalnego 

poza obszar naszej gminy? 

 

Sekretarz – niestety nie ma prawnej możliwości rozpoczęcia takiej działalności, ponieważ 

Zakład nie może prowadzić działalności zarobkowej. 

 
Radni nie wnieśli więcej żadnych uwag ani zapytań. 

 
Przewodniczący Rady poprosił Komisję Komunalną i budżetu oraz Komisje 
Rewizyjną o przedstawienie swojego stanowiska. 
 

Benedykt Knitter – Komisja Komunalna i Budżetu – komisja to przedyskutowała i 

jednogłośnie jest za przyjęciem projektu uchwały. 
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Tadeusz Borkowski – Komisja Rewizyjna – komisja jest za przyjęciem projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 

podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

b) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości położonej na terenie gminy Liniewo, 

 
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Komisję Komunalną i budżetu oraz Komisje 

Rewizyjną o przedstawienie swojego stanowiska. 
 
Benedykt Knitter – Komisja Komunalna i Budżetu – komisja jest za przyjęciem 

proponowanego projektu uchwały. 

 
Tadeusz Borkowski – Komisja Rewizyjna – komisja jest za przyjęciem projektu uchwały.  

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 

 
Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 

Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 
 (uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

c)zmian w budżecie gminy, 

 

Pani Skarbnik omówiła zmiany w budżecie na 2011r. 
  
Przewodniczący Rady Gminy zapytał radnych czy wnoszą uwagi do 
przedstawionego projektu. 

 
Radni nie wnieśli żadnych uwag ani zapytań. 
 
Przewodniczący Rady poprosił Komisję Komunalną i Budżetu o przedstawienie 

swojego stanowiska. 
 
Benedykt Knitter – Komisja Komunalna i Budżetu – komisja jest za przyjęciem 

proponowanych przez Panią Skarbnik zmian do budżetu. 

 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Sławomir Zabrocki odczytał uchwałę. 
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Przewodniczący Rady Gminy Wiesław Szarmach zapytał radnych kto jest za 
podjęciem uchwały. 
 
Radni 13 głosami „za” przyjęli uchwałę. 

 (uchwała jako załącznik do protokołu)  

 

Ad. 7 
Odpowiedzi na interpelacje radnych 

 

Wójt – podwyżka dla sołtysów – w związku z tworzeniem stanowiska inkasenta, który 

będzie spisywał wodę zostanie to odjęte od obowiązków sołtysów, postaramy się z Radą o 

pozytywne załatwienie tej sprawy, 

- tablica informacyjna na Bukowym Polu – postaramy się zorganizować taką tablicę  

dla Bukowego Pola, 

- przepompownia w Starym Wiecu – nie możemy tego od razu rozebrać, musimy zwrócić 

się do Starostwa w tej sprawie, 

- sprzęt dla młodzieży – w sprawach dotyczących młodzieży staramy się przychylnie 

rozpatrywać wnioski, ustosunkujemy się to tego przychylnie, 

- łatanie dziur na drodze z Lubieszyna do Nowej Karczmy – nie mamy wpływu na to co 

się dzieje na drogach powiatowych i wojewódzkich, zgadzam się z przedstawionym 

wnioskiem, wysyłaliśmy już pismo do ZDW i odpowiedziano nam, że prace remontowe 

rozpoczną się, gdy temperatura przez dłuższy okres wyniesie 10 stopni, 

- droga Liniewo -  Sobącz – zawsze sygnalizowałem ten problem do ZDP, w pierwszej 

kolejności jest ta droga remontowana w naszej gminie. Popieram takie deklaracje i sam się 

pod tym podpisze. Sam porozmawiam także ze Starostwem, 

- otworzenie zakładu produkującego „jumby” – tutaj nasze możliwości są ograniczone i 

gmina nie może prowadzić takiej działalności zarobkowej, ale jeśli zdecyduje się na to 

osoba prywatna to wesprzemy taką inicjatywę, 

-droga Lubieszyn – Lubieszynek – po kalkulacji wyszło, że ta droga będzie nas kosztować 

2 mln zł, w tej chwili nie stać nas na taką inwestycję, 

- klęska suszy – uważam, że taki wniosek jest zasadny, 

- interpelacje na piśmie -  jeśli ktoś będzie sobie życzył odpowiedź na piśmie to 

napiszemy, 

- chodnik z Orla do Garczyna – inwestor wykona poprawki w ramach gwarancji, ale tym 

musi się zająć Starostwo Powiatowe, bo my nie mamy kompetencji w tym zakresie, 

- czasopismo „Twój Wieczór” – w niektórych wydaniach jest więcej artykułów o nas w 

innych mniej, 

- wycinka krzaków na drodze Liniewo – Stare Polaszki – ta sprawa jest w kompetencji 

Starosty, 

- boisko w Głodowie – powołamy zespół, który 16 maja 2011r. o godz. 830 zrobi odbiór 

gwarancyjny, zasadne jest porozmawiać o tym i ustalić pewne kwestie żeby nie było 

później problemów i pretensji. 

 

Sekretarz – wycięcie drzew w Wysinie – trzeba ustalić właściciela tej działki i przekonać 

do napisania wniosku o wycinkę drzew, ale nie możemy na tym właścicielu wymusić, aby 

usunął te drzewa.  
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Krystian Breski – lampy – było spotkanie z Panem Komolubim i wszyscy wiemy  jakie są 

te spotkania, wystosowaliśmy już pismo do Energii, 

- czujniki zmierzchu – zostaliśmy zobowiązani do podpisania umowy na oświetlenie, 

zakład energetyczny zobowiązał się do wymiany czujników zmierzchowych na 

astronomiczne, które będą się włączały i wyłączały o konkretnej godzinie, 

- przepust w Stefanowie – sytuacja jest jasna wystąpiliśmy  z pismem o partnerstwo z 

Nadleśnictwem, ale ono się tym nie interesuje. Sami nie możemy tam wejść i nie możemy 

ich do niczego zmusić ani nic na nich wymusić. 

 

Stanisław Burek – rozmawiałem w Panem Peek, który zaoferował się podziałem kosztów. 

Najbardziej zniszczony jest ten odcinek drogi od tartaku. 

 

Sławomir Zabrocki – na poprzednich sesjach składałem wniosek o wycinkę krzaków w 

Chróstach Wysińskich  w pasie drogi powiatowej. Powiat rozpoczął wycinkę tych krzewów, 

ale gałęzie do tej pory nie zostały uprzątnięte. 

 

Ryszard Kruszyński – nie otrzymałem odpowiedzi na moje pytanie w sprawie 

składowiska śmieci. 

 

Wójt – już na to odpowiedziałem. Wg prawa nie możemy przyjmować śmieci na nasze 

składowisko. 

 

Ad.8 
Wolne głosy i wnioski 
 
Ewa Filipska – informacja o zamknięciu szkoły w Wysinie dotarła również do mnie, byłam 

bardzo zaskoczona tą informacją, Pan Sławek Zabrocki, który posyła dzieci do naszej 

szkoły zapewniał, że szkoły nie zostaną zamknięte. Teraz jest może mniej dzieci, ale w 

przyszłości  będzie ich więcej, 

- zapraszam także wszystkich 29 maja do Wysina na festyn z okazji Dnia Dziecka. 

  

Pani Gabriela Borowicka zaprosiła wszystkich rolników na majowe i czerwcowe 
szkolenia. 
 

Pani Maria Labuda omówiła Turniej Kół Gospodyń Wiejskich Powiatu 

Kościerskiego, a także zachęciła wszystkich do zorganizowania konkursu na  
przedstawienie swojego sołtysa. 
 
Czesław Freitag – w Liniewie organizowany jest Dzień Dziecka, Dyrektor poinformował, 

że gimnazjum będzie miało zawody a organizacja tego dnia ma być w gestii rodziców. 

 

Wójt – nie wiem o czym informował Dyrektor, ale wszyscy powinni być równo traktowani. 

Poproszę Dyrektora o wyjaśnienia.  

 
Alicja Sobisz – dziękuję, że udało się wyrównać plac w Starym Wiecu. 

 

Józef Moritz – trzeba by zacząć kontynuację chodnika w Garczynie. 

 

Wójt – jest to pas drogi powiatowej czekamy na stanowisko Powiatu. 
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Brunon Kupper – musze tu wspomnieć o asfalcie w Chróstach Wysińskich, pobocza 

powinny być poszerzone, nie jest to tak zrobione jak powinno, trzeba także przepust 

udrożnić. 

 

Wójt – teraz działamy w sprawie remontu świetlicy w Chróstach Wysińskich nad tym 

zastanowimy się  później. 

 

Danuta Wenta – czy w tym roku będzie przyznany limit paliwa? 

 

Wójt- pieniądze na ten cel są zawarte w funduszach sołeckich. 

 

Alfons Troka – przy drodze od ulicy Polnej do Pstronga i Gruszki potrzebny byłby chodnik 

wzdłuż drogi powiatowej, 

- krzaki koło p. Prądzińskiego są do wycięcia oraz barierki do postawienia, 

- czy nastąpi pożegnanie sołtysów, którzy nie pełnią tej funkcji w tej kadencji? 

 

Wójt – myślimy nad tym z Przewodniczącym. Jeden z naszych sołtysów został wyróżniony 

przez stowarzyszenie sołtysów to Pan Jerzy Czapiewski. Jest to sołtys tysiąclecia tak jak 

inni nasi sołtysi, 

- pozostałe sprawy zostaną przekazane do Starostwa. 

 

Stanisław Burek – trzeba zabezpieczyć boisko w Lubieszynie siatką, która powinna stać 

za światłem bramki. 

- zapraszamy w sobotę na Obchody Dnia Strażaka w naszej gminie. 

 

Benedykt Knitter zaprosił na Turniej Rycerski do Sobącza 11 czerwca. 
 
Po wyczerpaniu porządku obrad sesję zakończono o godzinie 11.15 

 

 
 
 
  Protokołowała                                                                           Zatwierdzam 
Michalina Zielińska                                                                                                                                                  

                                                                                                 Wiesław Szarmach 
                                                                                          Przewodniczący Rady Gminy  

 
 


